

جدول أعمال الجمعية - General Assembly Meeting Agenda

1- Voting on the following :

Firstly: Recommendation of the Board of Directors to decrease the Company's capital, as the attachment and the follows:

- Capital before reduction: SAR 11,333,333,340
- Capital after reduction: SAR 5,232,599,090
- Percentage of the reduction from the capital: %53.83
- The number of shares prior to the reduction: 1,133,333,334
- The number of shares after the reduction: 523,259,909
- Method of capital reduction : Cancelling six hundred ten million seventy-three thousand four hundred twenty-five (610,073,425) shares of the Company's shares, by canceling (0.5383) share for every one (1) share owned.
- Reasons for the reduction: To extinguish accumulated losses, which as of 30 September 2024 was SAR 6,100,734,257.
- Date of the reduction: In the event that this agenda item is approved, the reduction decision will be effective for the company's shareholders who own shares on the day of the Extraordinary General Assembly and who are registered in the company's shareholders' register at the Securities Depository Center (Edaa Center) at the end of the second trading day following the date of the Extraordinary General Assembly in which the capital reduction was approved.
- The impact of the capital reduction on the company's liabilities : The Company has appointed KPMG Professional Services to prepare an accounting report on the Capital Reduction, explaining the reasons for reducing the capital and the impact of the Capital Reduction on the Company's liabilities. Based on the report prepared by KPMG Professional Services, the Capital Reduction will have no negative effect on the Company's liabilities.

1- التصويت على التالي:

أولاً: توصية مجلس الإدارة بتخفيض رأس مال الشركة وفقاً للمرفق ولما يلي:

- رأس المال قبل التخفيض: 11,333,333,340 ريال سعودي
- رأس المال بعد التخفيض: 5,232,599,090 ريال سعودي
- نسبة التخفيض من رأس المال: %53.83
- عدد الأسهم قبل التخفيض: 1,133,333,334
- عدد الأسهم بعد التخفيض: 523,259,909
- طريقة تخفيض رأس المال: إلغاء ستمائة وعشرة ملايين وثلاثة وسبعون ألفاً وأربعمائة وخمسة وعشرون (610,073,425) سهماً من أسهم الشركة، وذلك بإلغاء (0.5383) سهم لكل سهم (1) مملوك.
- سبب التخفيض: إطفاء الخسائر المتراكمة، والتي بلغت كما بتاريخ 30 سبتمبر 2024 م 6,100,734,257 ريال سعودي.
- تاريخ التخفيض: في حال الموافقة على هذا البند، سيكون قرار التخفيض نافذاً على مساهمي الشركة المالكين للأسهم يوم انعقاد الجمعية العامة غير العادية المقيدين في سجل مساهمي الشركة لدى مركز إيداع الأوراق المالية (مركز الإيداع) في نهاية ثاني يوم تداول يلي تاريخ انعقاد الجمعية العامة غير العادية التي قُور فيها تخفيض رأس المال.
- أثر تخفيض رأس مال الشركة على التزامات الشركة: قامت الشركة بتعيين شركة كي بي ام جي للاستشارات المهنية كمراجع حسابات لإعداد تقرير التأكيد المحدود الخاص بتخفيض رأس المال، والذي يوضح أسباب التخفيض وأثره المتوقع على التزامات الشركة. بناءً على التقرير المعد من مراجع الحسابات، ولن يكون هناك أثر سلبي لتخفيض رأس المال على التزامات الشركة.

Secondly: Voting on amending Article (7) of the company's Bylaws regarding Share Capital and Shares (attached).

Thirdly: Voting on amending Article (8) of the company's Bylaws regarding Subscription (attached).

ثانيًا: التصويت على تعديل المادة (7) من النظام الأساسي للشركة والمتعلقة برأس المال والأسهم. (مرفق)

ثالثًا: التصويت على تعديل المادة (8) من النظام الأساسي للشركة والمتعلقة بالاشتراك في الأسهم. (مرفق)